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Sortant des puits, la voix de la lune appelle le candide Ivo Salvini: elle a quelque
chose d'important & lui dire. Du moins Ivo le croit assez pour se laisser entrainer
dans l'étrange contrée sur laquelle prétend régner ce vieux grincheux de Préfet
Gonella: au-dela du miroir, un pays de merveilles quotidiennes ou Ivo espére bien
retrouver la blonde Aldina et lui rendre l'escarpin d'argent qu'il lui a autrefois
dérobé.

OQut of the depths of the wells, the voice of the moon calls to the ingenuous Ivo
Salvini: it has something important to say to him. Ivo believes in this to such
an extent that he allows himself to be dragged into a strange country, where the
grumpy, old Prefect Gonnella claims to rule.

Through the looking glass, there is. a wonderland where Ivo hopes to meet up with
the blonde Aldina again and give her back the silver slipper which he had stolen
once upon a time,

Frederico FELLINIL



